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Z Á P I S N I C A 

z 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Drienici  

konaného dňa 7. decembra 2023 

 

 

Prítomní: Ing. Igor Birčák, starosta obce 

Poslanci:  Ing. Peter Javorský, Jozef Kunák, Milan Malcovský, Jozef Olejár, Anton Onofrej 

Miroslav Palenčár 

Ospravedlnený: Marián Dudič, 

Hlavný kontrolór: Ing. Mária Galeštoková  

Zapisovateľ: Bc. Elena Boguská 

 

Návrh programu 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice, program 

zasadnutia 

3. Kontrola uznesení 

4. Návrh VZN č. 1/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné  

odpady 

5. Návrh VZN č. 2/2023 o miestnych daniach 

6. Návrh VZN č. 3/2023 o určení výšky príspevku zákonného zástupcu za pobyt dieťaťa 

v materskej škole a výšky príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu nákladov 

a určenie podmienok úhrady za stravu v školskej jedálni 

7. Návrh rozpočtu na roky 2024-2026 

8. Návrh plánu kontrolnej činnosti pre I. polrok 2024 

9. Žiadosť o odkúpenie pozemku s prednostným právom v novej IBV – PharmDr. Dana 

Štrusová 

10. Žiadosť Mgr. Petra Malcovského o odkúpenie podielu obce na pozemku KN E 101/5 

11. Rozpočtové opatrenie č. 10 

12. Rozpočtové opatrenie č. 11 

13. Odkúpenie budovy COOP Jednota SD 

14. Odstúpenie Miroslava Palenčára z funkcie predsedu kultúrnej komisie 

15. Rôzne 

16. Diskusia 

17. Záver 

 

 

 

Priebeh zasadnutia: 

k bodu č.1:  

            Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ing. Igor Birčák. 

Privítal prítomných a skonštatoval, že zastupiteľstvo je uznášania schopné. Prítomných 6 

poslancov. Ospravedlnený: Marián Dudič.  

k bodu č.2:   

 Starosta obce určil za zapisovateľa zápisnice Bc. Elenu Boguskú, referentku obce. Do 

návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci Anton Onofrej, Milan Malcovský, Jozef Kunák,  za 

overovateľa zápisnice Miroslav Palenčár. Členov návrhovej komisie a overovateľa zápisnice 

schválili všetci prítomní poslanci. Za predložený návrh programu hlasovali všetci prítomní 

poslanci. Poslancom boli zaslané  e-mailom podklady k jednotlivým bodom rokovania.  

k bodu č.3:  
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            Starosta obce informoval poslancov o plnení uznesení. Nie je splnené uznesenie č. 

37/2023 o odkúpení pozemku od p. Haščáka a uznesenie č. 184/2020 o odkúpení pozemkov 

pod ihriskom. K uzneseniu č. 112 o odkúpenie pozemkov pod miestnou komunikáciou 

Markoveň boli zaslané žiadosti, odpoveď ešte nemáme.  K uzneseniu č. 114 nebol predložený 

geometrický plán. Ostatné uznesenia sú splnené. Všetci prítomní poslanci zobrali na vedomie 

informácie starostu obce.        

k bodu č. 4: 

 Starosta obce informoval poslancov o zverejnení VZN č. 1/2023 na úradnej tabuli, na 

internetovej stránke obce a na centrálnej úradnej elektronickej tabuli. K návrhu VZN neboli 

podané žiadne pripomienky. Všetci prítomní poslanci hlasovali za schválenie tohto VZN. 

k bodu č. 5: 

 Starosta obce informoval poslancov o zverejnení VZN č. 2/2023 na úradnej tabuli, na 

internetovej stránke obce a na centrálnej úradnej elektronickej tabuli. K návrhu VZN neboli 

podané žiadne pripomienky. Všetci prítomní poslanci hlasovali za schválenie tohto VZN. 

k bodu č. 6:  

 Starosta obce informoval poslancov o zverejnení VZN č. 3/2023 na úradnej tabuli, na 

internetovej stránke obce a na centrálnej úradnej elektronickej tabuli. K návrhu VZN neboli 

podané žiadne pripomienky. Všetci prítomní poslanci hlasovali za schválenie tohto VZN. 

k bodu č. 7: 

 K návrhu rozpočtu predložil poslanecký návrh Milan Malcovský, v ktorom navrhuje 

presun v kapitálovej časti výdavkového rozpočtu presun z prác na IBV na financovanie 

projektov mostov a ciest v obci. Za schválenie rozpočtu na rok 2024 s poslaneckým  návrhom 

hlasovali všetci prítomní poslanci. Na vedomie zobrali všetci prítomní poslanci rozpočet na 

roky 2025-2026, stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu a stanovisko finančnej 

komisie.  

k bodu č. 8: 

 K návrhu plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2024 neboli podané žiadne podnety zo 

strany poslancov. Za schválenie hlasovali všetci prítomní poslanci. 

k bodu č. 9: 

 Starosta obce predložil poslancom žiadosť PharmDr. Dany Štrusovej, ktorou žiada 

s prednostným právom odkúpenie parcely vo vlastníctve obce KN C 364/7. Všetci prítomní 

poslanci hlasovali za predaj tohto pozemku. 

k bodu č. 10:  

 K žiadosti Mgr. Petra Malcovského o odkúpenie podielu obce na parcele KN E 101/5 

starosta informoval poslancov o povinnosti obce v prípade predaja podielu oznámiť ostatným 

spoluvlastníkom tento úmysel. Poslanci súhlasili s odpredajom podielu obce za cenu 13,00 

Eur za m² a poverujú starostu obce zaslať odpoveď Mgr. Malcovskému. 

k bodu č. 11:  

 K predloženému rozpočtovému opatreniu č. 10/2023 neboli zo strany poslancov 

vznesené žiadne podnety. Toto rozpočtové opatrenie zobrali na vedomie všetci prítomní 

poslanci. 

k bodu č. 12: 

 K predloženému rozpočtovému opatreniu č. 11/2023 vysvetlil starosta obce poslancom 

návrh na zmenu rozpočtu. Za schválenie tohto opatrenia hlasovali všetci prítomní poslanci.  

k bodu č. 13: 

 Starosta obce oboznámil poslancov s výsledkom rokovania s vedením COOP Jednota 

SD. Výsledkom je, že cenu budovy podľa znaleckého posudku 140 000,00 Eur môže znížiť  

vedenie COOP Jednota ale nie o veľa. Po rozprave poslanci rozhodli, že vzhľadom k tomu že 

je potrebné v budúcom roku vyriešiť výstavbu nového mosta, obec nemá dostatok finančných 

prostriedkov na odkúpenie budovy a v tom zmysle poverujú starostu obce informovať vedenie 

COOP Jednota.  
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k bodu č. 14: 

 Poslanec Miroslav Palenčár oznámil, že z pracovných dôvodov odstupuje z funkcie 

predsedu kultúrnej komisie. Za odvolanie hlasovali všetci prítomní poslanci. Po rozprave 

k tomuto bodu nový predseda kultúrnej komisie nebol zvolený. 

k bodu č. 15: 

 Starosta obce informoval poslancov o výsledku verejnej súťaže na projekt nového 

mosta. Cena za projekt je 15 500,00 Eur. Ďalej starosta navrhol, aby poslanci určili ako bude 

obec postupovať v prípade nezáujmu o kúpu pozemkov v novej IBV, ktoré tvoria časti 

pozemkov a pôvodní vlastníci nesúhlasia s predajom. Po rozprave poslanci rozhodli, že obec 

bude požadovať nájom od užívateľom týchto pozemkov a to za cenu 0,50 Eur/m² ročne. Za 

túto cenu hlasovali všetci prítomní poslanci. Starosta informoval poslancov o príprave 

projektovej dokumentácie na obnovu rekreačnej chaty. V prípade prenájmu parkoviska 

v rekreačnej oblasti nenastala žiadna zmena, podnikatelia nemajú záujem o prenájom. Ďalej 

informoval poslancov o výške úveru, ktorý obce môže žiadať  v zmysle zákona a to je 60% 

bežných príjmov predchádzajúceho rozpočtového roka. Informoval aj poslancov o odpovedi 

Mesta Sabinov na žiadosť o odpredaj ich pozemku obci.  

k bodu č. 16: 

  Poslanci diskutovali na tému uskutočnenie podujatia Mikuláš pre deti v nedeľu 10. 

decembra. O slovo požiadala p. Biroščíková, poslanci jej slovo udelili. Dotazovala sa na 

vypracovanie PHSR, kosenie a udržiavanie verejných priestranstiev v obci. Starosta 

odpovedal na jej dotazy.  

k bodu č. 17: 

          Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva 

ukončil. 

 

 

Zapísala:  Bc. Elena Boguská                    ................................ 

 

Overovateľ:  Miroslav Palenčár                   ................................... 

 

 

V Drienici dňa  8.12.2023 

 

         Ing. Igor  B i r č á k 

                                                                                                               starosta obce  


